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INTERPELACJA 

w sprawie: parkowania samochodów na przystanku autobusowym na placu Bernardyńskim. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośbą o jak najszybszą poprawę bezpieczeństwa pieszych i pasażerów komunikacji 

miejskiej na placu Bernardyńskim, w rejonie przystanku autobusowego. 

Przystanek jest regularnie zastawiony przez parkujące samochody – zarówno już na wysokości, gdzie z 

autobusów wysiadają pasażerowie, jak i na dojściu od przystanku tramwajowego. Nierzadko pasażerowie 

wysiadają z autobusów wprost na samochody, albo są zmuszeni schodzić na zatokę autobusową, co grozi im 

potrąceniem przez nadjeżdżający autobus. Pomimo interwencji Straży Miejskiej, samochody nadal parkują. 

Zwracam się z prośbą o montaż blokad, które fizycznie uniemożliwią parkowanie pojazdów w tym miejscu. 

Wbrew publicznie prezentowanej opinii, nie są to samochody kupców – one tam parkują także w godzinach 

wieczornych i nocnych oraz niedziele. Przy ustawianiu blokad, należy zapewnić dojazd kupcom, np. poprzez 

jedną blokadę na kluczyk. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 



 


